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Nieuwsbrief nr. 20, 19 november 2020 
Afdrukbare versie, zonder links naar de website.  

 

VOORWOORD VAN DE VOORZITTER 
 

Beste mede-Past Rotarians, 

Voorlopig zijn wij nog steeds genoodzaakt deze bizarre tijden vol te houden. Contacten met kinderen, 

kleinkinderen en vrienden staan op een laag pitje en het adagium luidt dus : moedig voorwaarts, zo lang dit 

noodzakelijk is. Ook zullen er binnen onze clubs leden of hun familieleden zijn die door het virus zijn geraakt. 

Weet dat, ook door het Federatiebestuur, met hen wordt meegeleefd.  

 

Voor de tweede keer in een relatief korte tijd hebben de clubs moeten besluiten de periodieke bijeenkomsten af 

te gelasten, terwijl dit nu net raakt aan de essentie van ons bestaan. Immers, de waardevolle, vriendschappelijke 

gesprekken, alsook het geïnteresseerd delen van een lezing geven inhoud aan onze clubs. Tevens zijn de 

clubbezoeken die door mijzelf of één van mijn medebestuursleden kunnen worden afgelegd tijdelijk opgeschort. 

Dit geldt eveneens voor de installatie van nieuwe clubs. 

 

Recent werd ons bericht dat onze oudste club, ‘s-Gravenhage, actief is om via Zoom de band met haar leden te 

onderhouden en  via beeld  lezingen organiseert. Meerdere clubs zullen mogelijk dit initiatief hebben genomen. 

Ook andere clubs hebben de weg naar Zoom of Teams gevonden. Om het voor gastsprekers interessanter te 

maken en het gehoor groter is valt te overwegen een dergelijke voorbereiding samen met bv. een andere P.R. 

club in de omgeving te organiseren. In ieder geval houden clubleden op deze wijze het contact met elkaar 

levend. 

 

Het is uitzonderlijk dat de jaarlijkse Algemene Vergadering moest worden geannuleerd; noodzakelijk tot 

besluiten leidende agenda-onderwerpen zijn nu schriftelijk afgedaan, dankzij de bereidheid van de clubs om 

hieraan medewerking te verlenen. Overigens, één van de agendapunten betrof de bestuurswisseling. Onze 

penningmeester, Gijs van den Wall Bake trad terug en is als penningmeester door ons bestuurslid Paul Winkes 

opgevolgd. Daarnaast zijn als nieuwe leden tot het Federatiebestuur toegetreden de heer Tjeert ten Wolde (Club 

Vlietstreek), die daarnaast de taak van webmaster blijft vervullen, alsmede de heer Jørgen Sørensen, lid van de 

Club Rotterdam. 

 

Tenslotte, de huidige omstandigheden ten spijt heeft de Reiscommissie niet stilgezeten. Zij komt met een 
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tweetal reizen, één die hopelijk geldt als invulling van de eerder helaas vanwege Corona geannuleerde reis naar 

Schwerin, evenals een reis naar de prachtige stad Boedapest. Beide zijn vanzelfsprekend onder voorbehoud. Via 

de Nieuwsbrief zult U op de hoogte blijven. Vanaf deze plaats beveel ik U deze reizen van harte aan!  

 

Ik wens u en de uwen gezondheid en hoop met u dat oude tijden zich zo spoedig mogelijk weer zullen 

aandienen. 

 

Rob van der Heijden, voorzitter Federatie van Clubs van Past Rotarians  

………………… 

Uitslag van de stemming over de financiële jaarstukken en de benoeming 
van bestuursleden 
 
In plaats van onze reguliere Algemene ledenvergadering heeft er een schriftelijke stemming plaatsgevonden. 

De besturen van de CPR’s hebben aan de hand van de Vragenlijst financiële jaarstukken en benoeming 

bestuursleden hun mening gegeven over de agendastukken van de Algemene Ledenvergadering. 

Het verheugt ons dat de clubs in groten getale de Vragenlijst hebben ingevuld en teruggestuurd. Van de 121 

clubs hebben 81 clubs gereageerd, wat 67% deelname betekent. 

De bestuursleden Jørgen Sørensen en Tjeert ten Wolde zijn met unanieme stemmen benoemd. 

Verder is het bestuur decharge verleend voor het gevoerde financiële beleid en de penningmeester voor het 

financiële beheer. De ingebrachte vragenlijsten waren allen voor de financiële voorstellen, met 1 stem tegen. 

 

 

Emmy Witbraad, secretaris 

………………… 

Het nieuwe bestuur stelt zich voor  
 

Rob van der Heijden (1945), Voorzitter 

Woonplaats  

Aerdenhout 
Onderscheiding 

Officier in de Orde van Oranje-Nassau 
Functies 

1967-1976 : managementfuncties in het bedrijfsleven 

1976-1982:  landelijk adjunct-secretaris Volkspartij voor Vrijheid en Democratie 

(VVD) in Den Haag 

1982-1988: burgemeester van Leens (Gr) 

1988-2006: burgemeester van Zandvoort 
Voormalige nevenfuncties 

Bestuursvoorzitter Habitat for Humanity Nederland 

Voorzitter Stichting Holland Route (Industrial Heritage) 
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Voorzitter Stichting Joods Monument Bloemendaal 

Voorzitter Raad van Advies Kunstkring Heemstede 

Bestuursvoorzitter Nederlandse Vereniging voor een Vrijwillig Levenseinde (NVVE) 

Voorzitter MKB Regio IJmond 

Voorzitter Zelfstandig Bestuursorgaan (ZBO) Stichting Maror, ingesteld door de Nederlandse regering t.b.v. de 

restitutie van Joodse tegoeden in de tweede wereldoorlog 

Landelijk voorzitter ANBO ( Algemene Nederlandse Bond voor Ouderen) 

Lid Raad van Advies International Dialogues Foundation 

Adviseur democratiseringsprocessen Openbaar Bestuur in voormalig Joegoslavië (vanwege V.N.G.) 

Lid Maatschappelijk Overleg Betalingsverkeer ( ingesteld door de minister van Financiën, onder 

voorzitterschap van de Nederlandse Bank) 

Buitenuniversitair Lid Universiteitsraad, Rijksuniversiteit Leiden 

Lid Adviescommissie Herstructurering Bestuursstructuur Rijksuniversiteit  Leiden 
Huidige functies 

Voorzitter Raad van Commissarissen Nierdialysecentrum Diapriva, Amsterdam  (samenwerkingsverband met 

VUmc) 

Bestuursvoorzitter Nederlands Instituut Asbestslachtoffers 

Lid Raad van Toezicht Universiteit van Tel Aviv 
Rotary en CPR geschiedenis, alsmede mijn visie op het voorzitterschap van de Federatie: 

Korte tijd na mijn installatie tot burgemeester van de gemeente Leens in Groningen( in de jaren 80 van de 

vorige eeuw)werd ik benaderd voor het lidmaatschap van Rotary. Ik vond dit bijzonder; bijzonder omdat ik in 

lijn de derde generatie Rotarians zou worden; mijn grootvader (in Leeuwarden) en vervolgens mijn vader (in ‘s-

Hertogenbosch) waren  mij voorgegaan. Ikzelf was een aantal jaren lid van de Junior Kamer. Het begrip 

serviceclub was mij derhalve met de paplepel ingegoten. In de Provincie Noord-Holland heb ik vanaf de jaren 

‘90 tot het einde van het eerste decennium van de nieuwe eeuw de traditie in de club Zandvoort voortgezet. Met 

veel plezier heb ik tevens het voorzitterschap van deze laatste club mogen bekleden.  

Daarna volgde tot mijn verrassing de Past Rotary. Eerlijk gezegd schrok ik een beetje; was ik nog niet iets te 

jong hier voor? In de praktijk zou echter blijken dat dit niet- gepaste ijdelheid zou zijn. Ik voel mij als een vis in 

het water in de club Kennemerland. 

En dan nu het voorzitterschap van de Federatie. 

Mijn voorganger Chris Leeuwe(tevens oud collega in het bestuurdersambt) benaderde mij. Na een jaar in deze 

functie mag ik vaststellen dat het meer dan de moeite waard is om tezamen met de bestuurs-collega’s na te 

denken over de toekomst van de Federatie. Wat is de rol van een koepelorganisatie, waar de clubs autonoom 

zijn en de Federatie een  ondersteunende functie heeft. Jazeker, ook een verbindende rol, maar hoe werkt dit 

b.v. in een tijd als deze waarin de clubs niet bijeen komen en waar dientengevolge de activiteiten tot een 

minimum zijn beperkt. 

Het Federatie bestuur houdt zich  op dit moment bezig met het zoeken naar antwoorden  op dit type vragen. 

Hopelijk komen wij binnenkort met antwoorden op deze lastige situatie. Veel is een kwestie van het zoeken 

naar een voor ons allen bereikbare vorm van  communicatie. 

Ik hoop dat de geest in uw respectieve clubs  vol vertrouwen op de toekomst zal zijn gericht. 

Ik blijf het als mijn verantwoordelijkheid  zien om de lijnen met U open te houden ,op welke wijze dat ook 

mogelijk  is. Met het Federatiebestuur moet dit lukken en hiervan hoop ik U op de hoogte te houden! 

Na deze bizarre periode hoop ik velen van U in eigen kring te mogen komen bezoeken! 

Indien Uw club een dergelijk bezoek op prijs stelt, hoor ik dit graag. 

Intussen wens ik U en de uwen veel gezondheid toe! 

 

Rob van der Heijden 
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Emmy Witbraad-Wiltink (1949), Secretaris 
 

Woonplaats 

Zwolle 

Opleiding 

UvA, Doctoraal Bestuurswetenschappen  

Loopbaan 

1972-1990 Diverse Politiek bestuurlijke functies, laatste functie fractievoorzitter in 

de Provinciale Staten van Flevoland 

1990-1997 Gemeentesecretaris gemeente Heerenveen 

1997-2006 Diverse interim functies bij de overheid en semi-overheid 

2006-2010 Wethouder gemeente Zwolle 

Rotary 

20 jaar lid van RC Zwolle-Noord 

Classificatie: Overheidsmanagement 

Voornemens als bestuurslid van de Federatie 

1. De secretaris is verantwoordelijk voor de verslagen van de vergaderingen, het jaarverslag, de 

correspondentie, het blad, de ledenadministratie en de website. 

2. Met de nieuwe bestuurssamenstelling zal het takenpakket van de secretaris worden aangepast. 

3. Onderhouden, waar wenselijk, van contacten met CPR’s. 

Emmy Witbraad 

………………… 

Paul Winkes (1948), Penningmeester 
 

Woonplaats  
Bergen Lb, de Maasduinen. 

Opleiding  
5j HBS A (1965) 

Werkervaring  
1965 – 1973 Boerenleenbankorganisatie (nu Rabobank). 

Doctoraal Nederlands Recht (1977) te Nijmegen. 

Post Doctoraal Fiscaal Recht in Leiden 1977-1979, Inspecteursopleiding 

Belastingdienst. Belastingadviseur 1981 – 2020, waarvan van 1990 tot heden 

zelfstandig ondernemer. 

Rotary  

Charterlid Rotaryclub Cuijk Maaskant 

Clubs van Past Rotarians 

Lid Past Rotariansclub Nijmegen ’t Spijker, vanaf 2013, sinds 2014 penningmeester. 

2019: Clubcommissaris Zuid Federatiebestuur, nu doorschuiven naar Penningmeester. 

Doelstelling als bestuurslid 

Het goede en degelijke werk van mijn voorgangers verder uitbouwen. 

Paul Winkes 
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Jørgen Sørensen (1944), Commissaris Clubvorming 
Zuid Nederland 
 
Woonplaats  

Rotterdam 

Onderscheiding 

Ridder Oranje-Nassau 

Opleiding  

Kon. Wilhelmina Kweekschool te Rotterdam 

Doctoraal psychologie / pedagogie Rijks Universiteit Utrecht 

Management hoger onderwijs 

Commissarissen opleiding Nijenrode University 

Post doctoraal University Hartford en Yale, New Haven, USA 

Loopbaan 

1966 – 1987:  Onderwijs, w.o. Directeur Rijks P.A. en  Vice-Voorzitter College van Bestuur Hogeschool 

Drenthe                                                                                                    

1988 – 2006: Bedrijfsleven, DSM, manager Man. Development, HRM-directeur DSM Nederland 

Diversen 

1973 – 1977:  Wethouder Gemeente Beesd/Geldermalsen 

Commissaris ISBW 

Commissaris Licom 

Psycholoog St. Geestelijke Gezondheidszorg Zuid-Holland 

Hoofdbestuur VNO / NCW 

Hobby’s  

Fietsen, zwemmen, golfen, bridge, reizen en lezen. 

Passie  
Echtgenote, kinderen (3), kleinkinderen (7) en sport                                               

Rotary en Past Rotary         
Sinds 1978 ben ik Rotarian en de laatste 10 jaar ook past-rotarian.    

Heb veel te danken aan Rotary en de Rotarians: lezingen, spreekbeurten, bedrijfsbezoeken, avondjes van 4 en 

van 8. Buitenlandse Rotary Clubs, district conferenties, federatiedagen, etc. 

Ben van 1978 tot1988 lid van Rotary Club Meppel geweest. Diverse functies gehad. 

Van 1988 tot 2010 lid van Rotary Club Landgraaf en van 2006 tot 2014 tevens lid van Past-Rotary Club 

Landgraaf. 

Van 2014 tot heden lid/secretaris van Past Rotary Club Rotterdam. 

In 2019 de Federatie Dag georganiseerd in Rotterdam. 

Binnen de Rotary Club alle functies gehad m.u.v. penningmeester. 

 

Jørgen Sørensen 
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Tjeert ten Wolde (1938), Commissaris Clubvorming 
Noord Nederland. Tevens Webmaster 

 

Woonplaats 

Leidschendam 

Onderscheiding 

Erelid Nederlands Akoestisch Genootschap 

Opleiding 
TUD, Technische Natuurkunde (1962). Promotie 1973. 

Loopbaan  

1962-2001: TNO, diverse functies waaronder 9 jaar hoofd van de afdeling Geluid 

van mijn TNO-instituut. Was drie jaar gedetacheerd bij de Europese Commissie (1998-2001).  

Enkele voormalige nevenfuncties 

Secretaris van het Nederlands Akoestisch Genootschap 

Secretaris van de Nederlandse Stichting Geluidhinder. 

Voorzitter van de VMHP-TNO. 

Voorzitter van een commissie van de Gezondheidsraad. 

Voorzitter van het organisatiecomité van een groot internationaal congres. 

Lid van de werkgroep Luchtvaartlawaai van de Commissie voor de Milieueffectrapportage, met als 

hoofonderwerp Schiphol (2001 – 2009). 

Rotary   

Ik was 28 jaar lid van RC Voorschoten Leidschendam. Classificatie: Akoestiek en lawaaibestrijding. Was 1 jaar 

voorzitter en circa 10 jaar secretaris en/of  webmaster. 

Club van Past Rotarians 

Vanaf 2012 lid van CPR Vlietstreek. Was drie jaar voorzitter.  

Vanaf 2016 webmaster van de Federatie. 

Voornemens als Commissaris Clubvorming 

Begeleiding van de vorming van nieuwe clubs in het Noordelijke deel van Nederland en zo nodig hulp bij het 

overleven van bestaande clubs in dat deel van het land. 

Voornemens als webmaster 

1. Voortgaan met het onderhoud en de verbetering van de website. Hierbij zorgen dat de informatie relevant en 

up-to-date is voor zowel buitenstaanders als Past Rotarians.  

2. De archieffunctie verder versterken. 

3. Doorgaan met de ondersteuning van de webmasters van clubwebsites.  

4. Doorgaan met het redigeren van de Nieuwsbrieven.  

 

Tjeert ten Wolde 

………………… 

Brief van de Reiscommissie  

Noordwijk, 15 november 2020  

Beste Past Rotaryvrienden en -vriendinnen, We hopen dat u allen naar omstandigheden in goede gezondheid 

bent en dat u deze moeilijke periode goed doorstaat. Graag vragen we uw aandacht voor het volgende. 

Ongeveer een jaar geleden lanceerde onze Reiscommissie een reisprogramma naar Noord Duitsland - Schwerin, 
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uit te voeren in juni 2020. Het animo om aan deze mooie reis deel te nemen bleek groot en ruim 40 personen 

meldden zich daar enthousiast voor aan. In maart dit jaar werden we geconfronteerd met het Corona virus en 

moesten wij als Reiscommissie besluiten de reis helaas te annuleren. Een grote teleurstelling voor alle 

deelnemers . De toekomst was en is ook nu nog onzeker, zoals u zult begrijpen, maar wij hebben toch gemeend 

positief te moeten zijn en we vertrouwen er op dat 2021 ons nieuwe mogelijkheden zal brengen om onze zo 

geliefde Federatiereizen uit te voeren. De Reiscommissie is dan ook aan het werk gegaan om een tweetal 

Federatiereizen te plannen voor 2021 en wel een reis per touringcar in het voorjaar (mei 2021) en een vliegreis 

in het najaar (september 2021). De touringcar reis - in het voorjaar 2021 - heeft als bestemming Schwerin 

in Noord Duitsland, een zeer mooie en populaire bestemming. Deze reis is min of meer dezelfde als de voor 

afgelopen voorjaar geplande reis naar Noord Duitsland. De belangstelling voor deze reis was eerder zo groot dat 

we meenden deze reis weer te moeten aanbieden. Het programma treft u hierbij 
1)

 aan. De tweede geplande reis 

- in het najaar 2021 - is een vliegreis met als 

bestemming fascinerend Boedapest in 

Hongarije. De reis wijkt enigszins af van de 

tot op heden uitgevoerde reizen in die zin dat 

we dit keer vliegen naar de reisbestemming 

Boedapest en vervolgens gebruik maken van 

een luxe lokale touringcar voor het maken van 

alle excursies. Ook een lokale 

Nederlandssprekende gids staat al voor deze 

reis gepland. Verder wordt er gezorgd voor 

extra begeleiding op Schiphol bij vertrek en 

aankomst. NB Door deze combinatie van 

vliegreis/lokale touringcars vermijden wij een 

lange busreis met een overnachting op zowel heen- als terugreis. Koninklijke Beuk heeft grote ervaring met het 

verzorgen van dit soort reizen . Ook dit programma treft u hierbij aan. Voor beide reizen geldt dat u op het 

terrein van Koninklijke Beuk in Noordwijk en voor de duur van de reis uw auto gratis kunt parkeren (zie keuzes 

op inschrijfformulier). Wij hopen dat het nieuwe reisconcept u aanspreekt . Vanzelfsprekend blijven we in de 

toekomst ook de vertrouwde manier van reizen - met de touringcar naar de standplaats die binnen 1 dag te 

bereiken is - handhaven . De vliegreis in combinatie met lokale touringcars biedt ons echter het grote voordeel 

ook een reis naar een “verre” bestemming te kunnen organiseren. Uiteraard moeten wij wat betreft de 

uitvoerbaarheid van onze twee geplande reizen volgend jaar rekening houden met de ontwikkelingen rondom 

het coronavirus. Koninklijke Beuk heeft een ruime annuleringstermijn ingebouwd, zodat we, onverhoopt, tot 

een bepaalde periode (zie de reserveringsformulieren) kostenloos kunnen annuleren. De Reiscommissie wenst u 

veel leesplezier bij het doornemen van onze twee geplande reizen en wij zien uw reserveringen graag tegemoet. 

Voor nu wensen we u van harte een goede gezondheid en het allerbeste voor u en uw naasten.  

Vriendelijke groet,  

Uw Reiscommissie Peter van Doorne, Rob Ratelband, Leendert Kruik 

 

1) 
De programma’s van de twee reizen en de reserveringsformulieren staan op de website van de Federatie. 



8 
 
 

Wat is het nut van een clubwebsite? 

Kortgeleden verzocht de club Oegstgeest e.o. om hun clubwebsite te verwijderen. Dat is intussen gebeurd. De 

reden voor het stoppen was dat geconstateerd werd dat de website alleen gebruikt werd voor archivering en dat 

daar ook andere en goedkopere manieren voor zijn. Dat geeft mij aanleiding om weer eens stil te staan bij het 

nut van een clubwebsite. 

In het algemeen kan een website de volgende functies vervullen: 

 Communicatie met de “binnenwereld”, bij een CPR dus de clubleden. 

 Communicatie met de “buitenwereld”, dus iedereen die niet behoort tot de “binnenwereld”. In het geval 

van een club van Past Rotarians zijn dat onder andere de Rotarians die interesse hebben om eventueel lid 

te worden. 

 Archivering. In het geval van een CPR gaat het hierbij primair om de verslagen van de 

clubbijeenkomsten, maar eventueel ook over foto’s, jaarverslagen en andere documenten. 

 

Voor communicatie met de binnenwereld is een clubwebsite geen sterk middel. Het aantal clubleden dat 

regelmatig de site bezoekt is in het algemeen zeer beperkt, zeker als men de informatie ook communiceert via e-

mail. 

Voor communicatie met de buitenwereld is een clubwebsite een uitermate geschikt instrument. Daartoe 

moet de informatie echter up-to-date zijn, in het openbare deel staan en er goed uitzien. Als dat niet het geval is 

werkt de site negatief, niet alleen voor de betreffende club, maar ook voor de Federatie als geheel. 

Voor archivering is een clubwebsite geschikt, maar er zijn ook goede alternatieven: de cloud, een externe 

harde schijf, een geheugenstick, de Federatiewebsite (voor dat laatste zie). 

 

De praktijk is dat de meeste clubs met een eigen website vooral gericht zijn op de interne communicatie en op 

archivering, dus juist de dingen waarvoor de website niet zo sterk is of niet uniek is. Aan de informatie voor de 

buitenwereld wordt vaak weinig aandacht gegeven. Daarbij speelt wellicht een rol dat veel Past Rotarians het 

gevoel hebben dat de website niet of nauwelijks bezocht wordt en zeker niet door buitenstaanders. Dat is echter 

een groot misverstand: er is altijd een aanzienlijk aantal externe bezoekers dat gericht, of via zoekmachines, op 

de website terecht komt. 

 

In het licht van dit alles lijkt het mij zinvol als de clubs zonder website die zich sterker naar de buitenwereld 

willen profileren overwegen om een website te beginnen en dat de clubs die al een website hebben de situatie 

weer eens analyseren en nagaan of handhaven wel zin heeft en zo ja, of verbetering van het gezicht naar de 

buitenwereld nodig is. 

 

Tjeert ten Wolde, webmaster  

 

https://www.pastrotarians.nl/clubs/Clubinfo%20op%20website/
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De verzameling Federatie Nieuws op de 
website is verder aangevuld 

In Nieuwsbrief Nr.19 stond een herhaalde oproep om bepaalde 

exemplaren van Federatie Nieuws te zoeken en naar de webmaster te 

zenden. Twee leden gaven aan die oproep gehoor, namelijk Guus 

Hulst van de club Kennemerland en Bert van der Hulst van de club 

Bodegraven. Guus zond mij 5 nummers en Bert 3 nummers. Deze 

staan intussen in digitale vorm op de website. Er ontbreken nu nog slechts de volgende exemplaren: 

 Jaargang 1999-2000: nummers 1 en 3 

 Jaargang 2000-2001: nummer 1 

 Jaargang 2001-2002: nummer 3. 

Het zou erg mooi zijn als ook deze nog worden gevonden. 

 

Tjeert ten Wolde, webmaster  

 

…………………. 

Ervaringen van twee clubs met digitale clubbijeenkomsten 

Gedeelte uit het Maandbericht Oktober 2020 van CPR ‘s-Gravenhage: 

Op 5 oktober 2020 is namens het bestuur een brief aan de leden toegezonden met een enquête over de wijze van 

voortzetting van de activiteiten van de club in corona-tijd. Op 12 oktober heeft het bestuur naar aanleiding van 

de ontvangen reacties aan de leden gemaild dat een grote meerderheid zich positief heeft uitgesproken over een 

voortzetting van het onderhouden van het contact via ZOOM en/of email.  Natuurlijk is dit een surrogaat in 

vergelijking met een fysieke bijeenkomst, zelfs wanneer deze met de 1,5 meter onderlinge afstand wordt 

opgezet, maar ook een zodanige opstelling heeft belangrijke nadelen. Daarom heeft het “Better safe than sorry” 

argument bij een grote meerderheid van de leden de doorslag gegeven om voor een voorzichtige aanpak te 

kiezen. Wij horen immers allen tot de risicogroep en meerderen van ons kunnen zelfs op een meervoudig 

lidmaatschap daarvan bogen. 

Interessant is, dat diverse leden van de club in hun antwoord aan het bestuur verslag deden van de manier 

waarop zij dit tijdperk van afzondering doorkomen. 

Dinsdag 13 oktober 2020, Powerpoint-presentatie 

Henk Timmer stuurde per email aan alle leden een power point presentatie over ART BASEL, een 

internationaal gerenommeerde kunstbeurs van moderne en hedendaagse kunst, vergezeld van een tekst, die alle 

leden als pdf hebben ontvangen. 

Dinsdag 27 oktober 2020, ZOOM-vergadering 

Deelnemers: 15 



10 
 
 

Spreker: Axel Henny, presentator: Alexander Heldring 

Onderwerp: een selectie uit Polygoon filmjournaals in de periode 1920-1930 

Voorafgaand aan de vertoning van de filmjournaals gaf Axel een indruk van de gedachten en gevoelens die bij 

hem opkwamen bij het zien van de beelden van de tijd van onze ouders. De door Axel uitgesproken tekst volgde 

daarna. 

 

Hans Franken, secretaris CPR ‘s-Gravenhage 

…………………. 

Ook de club Vlietstreek begon met Zoom-bijeenkomsten 

Op 27 oktober testte CPR Vlietstreek de 

mogelijkheden om met behulp van het 

programma Zoom bijeenkomsten te 

houden. Dertien van de 23 leden zagen, 

vaak met enige moeite, kans om in te 

loggen. Toen dat na ongeveer een 

kwartier gelukt was volgde een 

geanimeerde bijeenkomst waarin bleek 

dat je met een groep van deze omvang 

met Zoom goed kan communiceren. Er 

werd afgesproken dat wij er mee 

doorgaan en de gewone bijeenkomsten de 

komende tijd vervangen door 

gestructureerde Zoom-bijeenkomsten, dus met een lezing, clubzaken e.d. 

 

Tjeert ten Wolde, webmaster Federatie en lid van CPR Vlietstreek 

 


